
Legnica, dnia 21 października 2022 r.

OKS.003.17.2022.XIX

Pan Maciej Kupaj

Radny

Rady Miejskiej Legnicy

Odpowiadając na zapytanie z dnia 19 października 2022 r. kto i na
podstawie jakich dokumentów / analiz zaproponował utworzenie Centrum
Witelona w Legnicy, informuję, że Centrum jest w trakcie tworzenia i jak
zapewne Pan wie,  zadanie  to znalazło  się w WPF już wcześniej.  Jest  to
zadanie pn.Przebudowa  budynku  dawnego  Teatru  Letniego
w Legnicy dla potrzeb adaptacji obiektu na Centrum Kultury, Nauki i
Edukacji  Witelona”.  Propozycja  formuły  prawnej  oraz  przedstawienie
dokumentów  dotyczących  powołania  Centrum  Witelona  zostanie
przedstawiona Panu i  innym Radnym na sesji  Rady Miasta  na początku
2023 r.

      Z up. Prezydenta Miasta
                                                                         Krzysztof Duszkiewicz
                                                                         (Zastępca Prezydenta)

Do wiadomości:

1. Pani Marta Wisłocka – Przewodnicząca Rady Miejskiej
2. Wydział Organizacji, Kadr i Kontroli.
3. A/a.


